

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
RUSSIAN ADVISORY BOARD
MINUTES FOR TUESDAY, JULY 16, 2013**

**Community Conference Room, City Hall
8300 Santa Monica Boulevard, West Hollywood**

1. **CALL TO ORDER** –Chair Raisa Aguf called the meeting to order at 7:05 P.M.
2. Raisa Aguf led the Pledge of Allegiance
3. **OATH OF OFFICE**

Council Member Jeffrey Prang administered Oath Of Office to the new member of the board, Maria Shtabskaya.
4. Roll Call – Board Members present: Raisa Aguf, Andrey Pronin, Diana Volman, Larisa Danilova, Yefim Stolyarsky, Valentina Matiji, and Lyubov Levitan.

Vika Safrigina was absent.

Staff Liaison Tatiana Rodzinek.
5. Approval of Agenda: Andrey Pronin made a motion to approve agenda, seconded by Larisa Danilova.
6. Approval of Minutes of the meeting of May 21, 2013. Diana Volman made a motion to approve, seconded by Yefim Stolyarsky.
7. **ITEMS FROM THE PUBLIC**
There were no comments.
8. **RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**
Andrey Pronin congratulated Maria Shtabskaya on her appointment to the Russian Advisory Board.
9. **NEW BUSINESS**
 - 9.A. **INCLUSIONARY HOUSING**

Anwar Zraikat, Acting Manager of the Rent Stabilization Department and a Rent Stabilization Information Coordinator, spoke about inclusionary housing program and explained to the board members the rules and regulations of administering the program. Mr. Zraikat also answered questions and explained how to fill out the low income housing applications.
 - 9.B. **WEST HOLLYWOOD CHAMBER OF COMMERCE OUTREACH TO THE RUSSIAN SPEAKING COMMUNITY**
Matthew Clark, Director of Events and Membership of the West Hollywood Chamber of Commerce, introduced himself to the Board, spoke about the services provided by the Chamber and membership benefits and expressed his interest in reaching out to the Russian speaking businesses. Mr. Clark also answered questions.
 - 9.C. **FUNDRAISING EVENT FOR THE VICTIMS OF HURRICANE SANDY**

Aida Vedischeva, popular Russian speaking singer spoke about the event she would like to sponsor and organize for the victims of hurricane Sandy. She asked the Russian Advisory Board for support and assistance in promoting the event.
Andrey Pronin made a motion to support the event and have a Russian Advisory Board representative at the planning committee. Andrey Pronin and Maria Shtabskaya volunteered to be on the committee.
Motion was seconded by Raisa Aguf.

9.D. ELECTION OF CHAIR AND VICE CHAIR

Diana Volman was elected a Chair
Valentina Matiji was elected a Vice Chair

10. UNFINISHED BUSINESS

9.A. NATIONAL NIGHT OUT

The board members discussed the preparation for the National Night Out. Diana Volman spoke about clean up volunteers and emphasised the importance of all members being available after the event for clean up.

11. ITEMS FROM STAFF

Tatiana Rodzinek spoke about the Plastic Bag Ban outreach campaign, Town Hall meeting on Emergency preparedness and Walk and Bike outreach campaign.

12. PUBLIC COMMENTS

There were no comments

13. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no comments.

14. ADJOURNMENT

The Advisory Board adjourned at 9:10 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, August 20, 2013.

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 20th DAY OF AUGUST 2013.



CHAIRPERSON

ATTEST:

STAFF LIAISON.

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 16 ИЮЛЯ 2013 ГОДА**

**КОНФЕРЕНЦ-ЗАЛ МУНИЦИПАЛИТЕТА ГОРОДА
8300 SANTA MONICA BLVD., WEST HOLLYWOOD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Раиса Агуф объявила заседание открытым в 7:05 вечера
2. Раиса Агуф читала клятву верности
3. **ПРИВЕДЕНИЕ К ПРИСЯГЕ НОВОГО ЧЛЕНА СОВЕТА**
4. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Раиса Агуф, Андрей Пронин, Лариса Данилова, Ефим Столярский, Валентина Матиджи, Любовь Левитан, Диана Вольман, Мария Штабская. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.

Вика Сафрыгина - отсутствовала.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Андрей Пронин предложил одобрить повестку дня, Лариса Данилова предложила поддержать предложение.
6. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Диана Вольман внесла предложение одобрить протокол заседания от 15 января, Ефим Столярский предложил поддержать предложение.
7. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**
Комментариев не было.
8. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**
Андрей Пронин поздравил Марию Штабскую с назначением в совет.
9. **НОВЫЙ ПРОЕКТ**

9.A. ЖИЛИЩНАЯ ПРОГРАММА ЗАПАДНОГО ГОЛЛИВУДА.

Анвар Зрайкат, исполняющий обязанности руководителя отдела рент контроля. Рассказал о жилищных программах города, а также объяснил правила работы и условия программы. Господин Зрайкат ответил на вопросы и объяснил, как заполнить анкету.

9.B. РАБОТА ТОРГОВОЙ ПАЛАТЫ ГОРОДА С РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНОЙ
Мэтью Кларк, директор отдела организации мероприятий и работы с членами палаты, рассказал о работе торговой палаты, а также о возможностях для членов палаты. Господин Кларк выразил заинтересованность в работе с русскоязычными бизнесами и ответил на вопросы.

9.C. МЕРОПРИЯТИЕ ПО СБОРУ СРЕДСТВ В ПОМЩЬ ЖЕРТВАМ УРАГАНА СЭНДИ

Аида Ведищева, известная русскоязычная певица рассказала о своих планах организовать мероприятие по сбору средств в помощь жертвам урагана Сэнди. Она обратилась к членам совета с призывом оказать помощь и принять участие. **Андрей Пронин** внес предложение поддержать мероприятие и выбрать представителей совета в организационный комитет. Андрей Пронин и Мария

Штабская выразили желание войти в комитет. Раиса Агуф предложила поддержать предложение

9.D. ВЫБОРЫ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ И ЗАМЕСТИТЕЛЯ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ СОВЕТА.

Диана Вольман была выбрана председателем совета.

Валентина Матиджи – заместителем председателя.

10. НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ

10. А. НАЦИОНАЛЬНЫЙ ВЕЧЕР БЕЗОПАСНОСТИ

Члены совета обсудили подготовку к национальному вечеру безопасности. Диана Вольман говорила о работе волонтеров и об уборке территории в конце мероприятия и подчеркнула важность присутствия всех членов до конца мероприятия.

11. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Татьяна Родзинек сделала сообщение о кампании по запрещению использования пластиковых пакетов, а также сообщила о предстоящем форуме по подготовке к чрезвычайным ситуациям и о кампании, посвященной безопасности пешеходов и велосипедистов.

12. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.

13. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Комментариев не было.

14. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 9:10 вечера. Следующее заседание состоится в регулярно назначенное время во вторник, 20 августа 2013 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 20 АВГУСТА 2013 ГОДА.


ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:

СОТРУДНИК ГОРОДА